

Kværkeby Menighedsråd			<u>Dagsorden</u> /Referat		
Menighedsrådsmøde					
Dato:	Tid:	Sted:	Deltagere	Afbud	
<u>10.03.26</u>	<u>16:00</u>	Kværkeby-vej 72	<u>Rådet:</u> Lisa Joshi - LJ Birgit Nielsen - BN Gurli Petersen - GP Iris Henriksen - IH Martin Pedersen - MP Annette M. Hansen - AH <u>Medarbejderrepræsentant:</u> Lis Sparrewath - LS		
1. Valg af dirigent					
		Birgit er fast dirigent.			
2. Godkendelse af referat fra sidste møde					
Den 10.02.2026					
3. Siden sidst/Nyt fra formand - MP					
Dåb og konfirmation		Vi skal have et møde med præsten og personalet om planlægning af dette. Vi vil gerne have nogle faste datoer til lørdagsdåb. Konfirmation er den 2. søndag i maj.			
4. Nyt fra præst - LJ					
Arrangementer i 2026		Søndag den 8. marts 2026 kl. 9.00, Gudstjeneste Søndag den 22. marts 2026 kl. 10.30, Gudstjeneste333e Skærtorsdag den 2. april 2026 kl. 16.30, Måltidsgudstjeneste Påskedag, søndag den 5. april 2026 kl. 9.30, Gudstjeneste 2. påskedag, mandag den 6. april 2026 kl. 10.30, Gudstjeneste Søndag den 19. april 2026 kl. 10.30, Højmesse Søndag den 26. april 2026 kl. 9.30, Gudstjeneste Lørdag den 9. maj 2026 k. 10.00 og kl. 11.30, Konfirmation Søndag den 10. maj 2026 kl. 9.00, Konfirmation Søndag den 24. maj 2026 k. 10.30, Højmesse Onsdag den 27. maj 2026 kl. 16.30, Fyraftensandagt			
5. Hjemmeside og oplæg til Lokal Nyt - LJ					
Lokal Nyt		Deadline til næste nummer, som er nr. 2, er den 10. april 2026. Blad nr. 1 er udsendt i uge 9/26.			

6. Nyt fra kirkevæрге - GP

Kirkesyn	Opfølgning af kirkesynsrapporten: <u>Kirken:</u> • 1.1.2: Ruderne i kirken mangler kit flere steder. Vi har fået bevilliget penge til ovenstående. Se mail sendt til rådet den 5/3-2026 kl. 11.04.
----------	---

7. Nyt fra Kasserer - AH

Årsregnskab 2025	Endeligt årsregnskab for 2025 er modtaget fra Niels den 11/2-2026 kl. 9.24 med følgende tekst: "Kværkeby Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 68692628, Regnskab 2025, Afleveret d. 11-02-2026 09:08".
Budget 2027	Der har været langtidsplanlægningsmøde i Provstiet onsdag den 18/2-2026 kl. 18.00. Martin og Niels deltog. De har haft dette med til mødet: • Nyt alarmsystem i kirken • Renovering af servicebygningen/toilettet jf. kirkesynet i 2025 • Etablering af materialeplads/kompost
Vedtægter for regnskabsføreren	Denne er modtaget fra Niels den 11/2-2026 kl. 9.25. Formanden skal underskrive den. Sekretæren sørger for, at Niels får den tilsendt underskrevet stand efter mødet.

8. Nyt fra kontaktperson – MP

Organiststillingen	Hvor langt er vi nået?
--------------------	------------------------

9. Nyt fra personalerepræsentanten - LS

Nyt anlæg af gravsteder	Hvad skal det nye område hedde? Lis har et forslag om, hvilke tanker hun har gjort sig om anlægget. • Navn: Fælleshave C 5, nr. 1 • Lis vil spørge nogle kunstnere, om de vil udstille gravminder i vores fælleshave i træ, glas eller keramik.
-------------------------	---

10. Nyt fra Vedligeholdelses udvalg - MP/GP/IH/LS

Servicebygning og kompostum	Vi har modtaget et tilbud, men vi ønsker 2 mere. Dette klarer Gurli og Martin. Vi skal have få 2 tilbud mere. Martin laver et udbudsmateriale ud fra det tilbud, vi har modtaget.
-----------------------------	--

11. Aktivitetsudvalget

	<u>Følgende har ansvar for:</u> Facebook: ? Hjemmesiden: ? Lokalbladet: Birgit Jens er tovholder. Jens, Martin og Betina udgør aktivitetsudvalget.
--	--

12. Præstegårdsudvalget

Præstegårdsudvalg

Der er møde i udvalget tirsdag den 17/3-2026.

13. Menighedshus

Byggesag

Martin, Peter, Jens og Birgit udgør byggeudvalget fra rådets side.

Vi er enige om, at arkitekten laver en drejebog over det videre forløb i byggesagen.

Hvor langt er vi nået?

Ejerforhold vedr. kirkegårdsjorden

14. Kirkevej 37

Bolig ejet af menighedsrådet

15. Kværkebyvej 72

Bolig ejet af menighedsrådet

16. TO DO Liste

Ting vi ikke kan/vil effektuere med det samme

Beslutning/Status

1. Opfølgning på buksbom som et alternativ, Lis.

2. Vedr. Droneopmåling af kirkegårde med Landinspektørfirmaet LE34.

Det er firmaet, der selv har henvendt sig til Lis, som har sendt det til os den 10/7-2019.

Hvad er det Provstiet egentligt ønsker med dette? Er det et lovkrav?

Vi vender tilbage med en dato til LE34 om, hvornår de kan komme.

Lis har talt med Marianne om, at vi vender tilbage, når det passer os.

3. Præstetavlen. Frank arbejder videre med den.

4. Vi skal have lavet et projekt, indeholdende:

- Kalkmalerierne, hvordan har de det?
- Kalkning af kirken indvendigt
- Loftet i koret
- Lysekrone
- Nye bænke inde i kirken

17. Næste Møde

Alle møderne starter **kl. 16.00** og er på Kværkebyvej 72, hvis ikke andet nævnes!

Husk evt. punkter til næste møde skal være sekretæren i hænde senest 10 dage før mødets afholdelse, så det kan nå at komme ud med dagsordenen.

Møder i 1. halvår 2026:

Tirsdag den 13. januar 2026

Tirsdag den 10. februar 2026

Tirsdag den 10. marts 2026

Tirsdag den 7. april 2026

Tirsdag den 5. maj 2026

Tirsdag den 2. juni 2026

	<u>Møder i 2. halvår 2026:</u> Tirsdag den 11. august 2026 Tirsdag den 8. september 2026 Tirsdag den 6. oktober 2026 Tirsdag den 3. november 2026
--	--

18. Evt.	